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NOTA NAAR AANLEIDING VAN HET VERSLAG. 

(Ingezonden by brief fan 2(.t Juni ïon . j 

Ter beantwoording van de In bei verslag gemaakte op-
merldngen beeft de ondergeteekende do eer hot navolgende 
modi' te doelen. 

Do ondergeteekende heeft zich er van onthouden in de Memorie 
van Toelichting medodoolingen te doen omtrent in de toekomst 
voor de uitvoering der Octrooiwet te verwachten uitgaven, 
omdat daarvan thans mot oonige zekerheid zeer bezwaarlijk 
iets te zoggen valt. Men staat hier toch voor volkomen onbekende 
factoren. 

In de eerste plaats heeft men rekening te houden met het 
aantal aanvragen, dat zal worden ingediend. Men kan niet 
moor doen dan dit aantal schatten op grond van de in andere 
binden opgedane ervaring, maar do kans op groote misreke-
nlngen is ongetwijfeld aanwezig. Hot aantal aanvragen toch 
wordt bepaald door een aantal factoren, die hier te lande in 
do practijk eene geheel andere betoekonis kunnen blijken te 
hebben, dan in oen ander land, waar de toestanden bij aan-
vankelijko beschouwing groote overeenkomst met de onze 
vertoonden. Van belang is bijv. de legale waarde van Jiet 
octrooi, dus de effectieve rechtsbescherming die het geeft, iets dat 
afhangt niet slechts van do wet zelve, maar ook van hare 
toepassing door den Octrooiraad en den rechter. Dan is van 
belang de economische waarde van de octrooien in de ver-
schillende gebieden, nl. de beteekenis. die het hooft zich binnen 
onze grenzen een uitsluitend recht om een bepaald product 
of eene bepaalde werkwijze te verzekeren. Dan is rekening te 
houden met de beteekenis,* welke de geldelijke opofferingen, 
die octrooiaanvragers on -houders zich hebben te getroosten, 
in de practijk voor hen zullen blijken te hebben. 

Men komt hier telkens voor vragen te staan die uitermate 
moeilijk van te voren zijn te beantwoorden. 

Eenmaal echter een approximatief cijfer voor de aanvragen 
aangenomen — en do ondergeteekende kan mededeelen, dat 
hij is uitgegaan van een getal van 2500 aanvragen per jaar, 
daarbij rekenende echter op de mogelijkheid, dat oen grooter 
aantal aanvragen zal inkomen on 'dus daarvoor oen bedrag 
reserveeronde. opdat de dienst geregeld kan loopen — dan 
rijst de vraag, welken omvang het personeel moet hebben om 
die aanvragen geregeld te verwerken. 

Ook daar staat men voor vragen, die slechts in de practijk 
hare oplossing kunnen vinden. Hoe zal het gehalte dor aan-
vragen zijn? Ongetwijfeld zullen er vele slecht voorbereid zijn 
en daardoor de behandeling bemoeilijken: in hoeverre dit het 
geval zal zijn weet echter van te voren niemand. Dan: hoe 
zal het personeel tegenover de aanvragen staan? Zal de machine 
spoedig glad loopen of zal men, althans in den beginne, veel 
moeilijkheden ondervinden ? 

Do ondergeteekende hoopt er het zijne toe bij te dragon, 
om aan de wet eene goede uitvoering te verzekeren, maar 
dan dient het aan te stollen personeel met zorg te kunnen 
worden gekozen, waartoe eenige vrijheid in de salarisregeling 
noodig is. en dan dient verder liet beschikbare krediet de 
mogelijkheid te laten zonder verwijl tot Uitbreiding van por-
soneel over te gaan. Laat men in den beginne door tekort 
aan personeel oen achterstand ontstaan, dan brengt men het 
nieuwe instituut, dadelijk in eene ongunstige positie on is de 
kans groot, dat de uitvoering der wet niet aan de verwachtingen 
beantwoordt. 

Het stelsel van den ondergeteekende is dus de raming ruim 
te nemen, doch bij het gebruik maken van de toe u stane 
kredieten streng op zuinigheid en doeltreffend gebruik dei-
gelden toe te zien. Wat don dienst 1918 betreft kan de onder* 

geteekende mededeelen, dat daarvoor do kosten van de uit-
voering dei' Octrooiwei worden geraamd op ongeveer f97 000 
voor personeel on ongeveer f 47 000 voor materieel, reserve 
voor oen grooter getal dan 9600 aanvragen Inbegrepen en 
gerekend op invoering der wei. op i Januari 1912, een termijn, 
waarvoor de ondergeteekende echter op dit oogenblik nog niet 
kan instaan, gelijk dan ook reeds in de Toelichting vermeld. 
voor de kosten moet echter op dien termijn worden gerekend. 

De Inkomsten uit de Octrooiwei voortvloeiende, zijn even-
zeer moeilijk met zekerheid te ramen. Ken bepaald getal 
aanvragen aannemende, blijft over de vraag, hoeveel van die 
aanvragen tot octrooien zullen leidon on hoelang die octrooien 
zullen blijven bestaan. 

Neemt men hiervan de verhoudingsetjfers, die op grond van 
buitenlandsche ervaring voor ons land het meest waarschijnlijk 
zijn te achten en gaat men uit van 2500 aanvragen (gelijk 
gezegd, is er bij bovenvermelde cijfers der uitgaven eene" 
reserve voor meer aanvragen, die ook do inkomsten zouden 
vergrooten), dan komt men tot de volgende resultaten. 

Over het eerste jaar van do werking der Octrooiwet in-
komsten f 6 2 600, over het tweedejaar f 125 000, over het 
derde jaar f 163 750, over het vierde jaar f 191 250, over 
bet vijfde jaar f 218 340. 

liet is dus wol te verwachten, dat do uitvoering der 
Octrooiwet aan de schatkist spoedig niet alleen niets zal 
kosten doch zelfs inkomsten zal opleveren. Bij de berekening 
van de voor het loopende jaar aangevraagde kredieten is men 
uitgegaan van den wensch do wet op 1 Januari 1912 in 
werking te doen treden, waartoe zoo spoedig mogelijk na de 
vaststelling van den begrootingspost personeel zou zijn aan 
te stollen, deels om do Invoering dor wet voor te bereiden, 
deels om door practische werkzaamheid in hot buitonland 
voor hunne taak te worden opgeleid. 

Van de f 2<> 000 voor personeel is f 6750 geraamd voor 
don voorzitter en de twee leden, f 7500 voor technische 
ambtenaren on het overige voor juridische hulp on admini-
stratieve krachten, in do eerste plaats voor de met de inrichting 
en de leiding der administratie te bolasten personen. 

Do voor materieel aangevraagde f 25 000 zijn als volgt 
verdeeld: 

reiskosten f 8<>no 
drukwerk 8000 
bibliotheek 8000 
inrichting gebouw on aankoop meubelen . 700(> 
bureelbehoefton 1000 
on het overige voor huisvesting en onvoorzien. 

Omtrent de huisvesting is nog goone beslissing genomen. 
Terwijl op den duur oen eigen gebouw wenschelijk mag worden 
geacht, ligt het in de bedoeling aanvankelijk localitoiten te 
huren en wol, als hot eenigszins mogelijk is, op zoodanige 
wijze. dat. al naar de behoefte blijkt, over meer of minder 
ruimte kan worden beschikt en het overige productief gemaakt. 

Daartoe bestaat hot plan, indien mogelijk, in eene niet al 
te moeilijk te bereiken buurt eene aaneengesloten reeks hulzen 
te huren, liefst in aanbouw zijnde, die voor de behoefte van 
don dienst zonder groote kosten kunnen worden geschikt 
gemaakt. De kosten daarvan zijn uit den aard der zaak nu 
nog niet op te geven, doch zullen allicht voel matiger zijn. 
dan wanneer naar één groot gebouw moest worden omgezien, 
tenzij eene thans nog niet bekende gelegenheid zich mocht 
opdoen om tegen lagen prijs oen geschikt grooter gebouw in 
gebruik te verkrijgen. 

Voor den Octrooiraad eigen laboratoria in te richten, ligt 
niet in het voornemen. 

1>< Mbiisti-r rail Landbouw, 
Xijmluid en Handel, 
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